
Tölby-Vikby Hem och Skola rf       Nr 1 / 2018-2019 
Styrelsemöte den 20 september 2018 kl. 18:00 
 

Protokoll 
 

Närvarande: Camilla Carlsson, Mariana Grönroos, Monica Moström, Rosanna Båsk, Ann Backman 

Frånvarande: Kirsi Asplin 

1 Mötet öppnas 

Mötet öppnades kl. 18:03 av ordförande Camilla Carlsson. 

2 Mötets beslutförhet 

Mötet konstaterades beslutfört. 

3 Genomgång av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes. 

4 Val av viceordförande, sekreterare och kassör 

Viceordförande: Monika Moström 
Sekreterare:    Ann Backman 
Kassör:  Linda Svahn  

5 Anmälan om nya medlemmar till HoS och patent- och registerstyrelsen 

Inga förändringar behövs eftersom samma representanter fortsätter.  

6 Hem och Skola-dagen 

HoS-dagen ordnas under årets lopp. Skolan fattar beslut om arrangemanget och tidpunkten 
samt meddelar Tölby-Vikby Hem och skola. Hem och skola-dagen ordnas nationellt med temat, 
”kom jag ihåg tacket”.  

7 Rinken, underhåll och färdigställande 

Niklas Asplin kan göra porten till rinken klar, men det behövs en arbetsgrupp för att få den på 
plats och färdigställas. Niklas sköter om saken. 
Ogräs skulle behöva trimmas vid rinken. Jakob Grönroos kommer tillsammans med några 
andra för att trimma.   

8 Verksamhetsplan 

- Vinterjippo 
- Ev. föreläsning riktade till föräldrar 
- Kodklubben  
- Öppet hus/hem och skola-dagen 
Beslut: verksamhetsplanen gås igenom på följande styrelsemöte. 

9 Anmälningsärenden 

- Klassföräldrar: Åk 1: Cecilia Holm, Åk 2: Ann Backman, Åk: 3 Irene Sjö-Särs, Åk 4: Lena 
Wikström, Åk 5: Katarina Räfsbäck, Åk 6: Karina Skoglund 

10 Övriga ärenden: 

- Styrelsens huvudklassombud: Mariana Grönroos 
- Tölby-Vikby HoS hemsida:kontaktuppgifterna skall uppdateras och protokollen från 

verksamhetsåret 2017 - 2018 förs in. 
- Föreläsningar finns tillgängliga via Hem och skola. En föreläsning erbjuds kostnadsfritt. Möjligt 

att bjuda in grannskolorna till samma tillfälle. Planeras in till våren.  
- Kodklubben; Marcus Nylund, Kåre Särs och Kjell Holmberg är tilltalade för att dra kodklubben. 



För verksamheten kan sökas 500 € från FSU. Camilla, kontaktar dragarna och kommer överens 
om praktiska arrangemang, start och stöd av FSU. Till kodklubben behövs en del material som 
kan finansieras med understödet. En blankett för understöd av verksamheten finns på 
kodklubbens hemsida.  

- Meddelande om medlemsavgiften går ut via Wilma, Ann skriver en text som skickas till skolan.  

11 Nästa möte 

Nästa möte kl. 24.10, 18:30. 

12 Mötet avslutas 

 Mötet avslutades kl. 19:25 
 
 
 
 
 
 
___________________________   ___________________________________ 
Camilla Carlsson (ordförande)     Ann Backman (sekreterare) 


